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Literary Discoursein the Light of the Pragmatic Approach

Abstract

This paper, under the heading: Literary Discourse in the Light of the Pragmatic Approach,
addresses the question of receiving literary discourse with the support of the procedural
programs of the pragmatic course, since it is a contemporary critical theory sorted out by
linguistic studies, the semiotic onesin particular. It seeks to decipher the literary text through
the lens of the pragmatic standards that takes over studying the discourse in its factual
context, not initslexical domain or grammatical structures.

Keywords: Pragmatics, discourse, context, text, use.
Discours littéraire dans une approche pragmatique

Résumé

Cette recherche aborde la question du «discours littéraire dans une approche pragmatique»,
traitant la problématique de sa réception, a travers les programmes proceduraux, considéré
comme une théorie critique contemporaine. Cette derniere ayant mis en évidence les études
linguistiques, notamment la sémiologie, qui tente de faire une lecture du texte littéraire, par le
biais des paramétres pragmatiques dans un contexte réel, loin des considérations
lexicologiques ou les constructions grammaticales.

Mots-clés: Pragmatique, discours, context, texte, usage.
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